

Title (en)
IMAGE PROCESSING METHOD PARTICULARLY IN A POSTAL SORTING INSTALLATION.

Title (de)
BILDBEHANDLUNGSVERFAHREN, INSbesondere IN POSTSORTIERUNGSAVLAGEN.

Title (fr)
PROCEDE DE TRAITEMENT D'IMAGES, NOTAMMENT DANS UNE INSTALLATION DE TRI POSTAL.

Publication
EP 0245330 A1 19871119 (FR)

Application
EP 86906351 A 19861024

Priority
FR 8515868 A 19851025

Abstract (en)
[origin: WO8702602A1] The invention is intended to facilitate the examination carried out by a postal sorting operator of addresses which failed an automatic reading. According to the method of the invention, after setting a binary image of the letter containing the address to be examined, a certain number of rectangular blocks (28) are delimited on the image, each of said blocks comprising a certain number of elements forming words, parts of words or numbers of the address and only elements which are inside blocks are stored, while eliminating for example the blocks (30, 31) which may not correspond to address elements because of their sizes. The blocks may then be moved in order to provide an ergonomically satisfactory image at the reading station.

Abstract (fr)
L'invention est destinée à faciliter l'examen par un opérateur de tri postal des adresses qui n'ont pas pu faire l'objet d'une lecture automatique. Selon le procédé de l'invention, après avoir établi une image binaire de la lettre contenant l'adresse à examiner, on délimite sur l'image un certain nombre de blocs rectangulaires (28), chacun de ces blocs comprenant un certain nombre d'éléments formant des mots, parties de mot ou nombre de l'adresse, et on met en mémoire uniquement des éléments qui se trouvent à l'intérieur des blocs, en éliminant par exemple les blocs (30, 31) qui ne peuvent correspondre à des éléments d'adresse en raison de leurs dimensions. Les blocs peuvent ensuite être déplacés pour fournir une image ergonomiquement satisfaisante au poste de lecture.

IPC 1-7
B07C 3/20

IPC 8 full level
B07C 3/14 (2006.01); **B07C 3/20** (2006.01)

CPC (source: EP)
B07C 3/14 (2013.01); **B07C 3/20** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8702602A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8702602 A1 19870507; EP 0245330 A1 19871119; FR 2589267 A1 19870430; FR 2589267 B1 19910531

DOCDB simple family (application)
FR 8600369 W 19861024; EP 86906351 A 19861024; FR 8515868 A 19851025